
موضع ما به عنوان کسى که ادعاى ولایتى و انقلابى بودن داره در قبال به نتیجه نرسیدن

برجام،چى باید باشه؟

شماره پرسش: ۱۵۸۰۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۴:۴۳:۰۶ ۱۳۹۵/۲/۹

متن پرسش

سلام علكيم استاد: به نظر شما موضع ما به عنوان كسى كه ادعاى ولايتى و انقلابى بودن داره در قبال

به نتيجه نرسيدن برجام، چى بايد باشه تا از ورطه انصاف خارج نشيم و يا جناحى برخورد نكرده

باشيم، آيا بايد خوشحال باشيم يا ناراحت؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: موضع مقام معظم رهبری«حفظهاالله» را در پیش داریم که بیش از آنکه

خود را درگیر نقد برجام بکنند، به نقد آمریکا میپردازند بدون آنکه امید چندانی به برجام داشته

باشند. موفق باشید


